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Verslag Algemene Ledenvergadering Noitdorpsche Historiën 
Dinsdag 5 april 2022 
(clubgebouw IJsvereniging Dobbeplas, Nootdorp)  

 

Aanwezig:  

Bestuur: Henk Rolvink (voorzitter), Monique de Koning (penningmeester), Ninon Vis 

(secretaris)  

Guus Maiburg, Ton Langeveld, Gerard Dingjan, Tinus Verwijmeren, Ron Schenk, Job Vink, 

Bert Huijgen, Piet Janssen, Gretha Janssen, Carla Anthony, Cas Bovendeert, Hans Hendriks, 

Philip Fonkert, Piet Mooijman, Ris Dobbe, Bart Dobbe, Mart van Veen, Nelly van Wijk- 

Mooijman. 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Jeanne Blokland, Monique van Eijk-Rolvink, Pernell van Surksum, Jan van Dijk, Maria 

Berkovits-van Eijk, Kees van der Kraan, Gerry Buursink, Joza en Leo Kneppers, Jan Janssen, 

Eveline de Bruijn, Noud Janssen, Albert van der Steen en Jan van Dijk (Oudeweg). 

Laatstgenoemde meldde tevens dat hij voorstander is van de herverkiezing van de voorzitter 

en van de uitgave van een tuindersboek en dat hij beschikbaar is voor de kascommissie.  

  

1. Opening 

Om 20.10 uur opent voorzitter de 20ste algemene ledenvergadering en heet de aanwezigen 

welkom. 

 

2. Mededelingen 

Hans van de Sande, voorzitter van de IJsvereniging, zorgde ervoor dat wij voor onze 

algemene ledenvergadering gebruik mogen maken van het clubgebouw bij de Dobbeplas. 

Secretaris leest de lijst met afmeldingen voor.  

 

3. Vaststelling agenda 

De voorliggende agenda wordt niet veranderd. 

 

4. Verslag algemene ledenvergadering april 2021 
Deze vergadering is – in verband met de corona-maatregelen – digitaal gehouden. 

Tekstueel: Verslag wordt goedgekeurd met de toevoeging van het jaartal 2019 in de tekst 

waar wordt vermeld dat op 4 juni Piet van der Kruk is overleden.  

Inhoudelijk: Voorzitter attendeert de aanwezigen op de diverse wandelingen die,  - naar 

aanleiding van voorstellen door de leden -, inmiddels zijn beschreven en op onze website 

staan. 

 

5. Financieel verslag 2021 

De penningmeester deelt het verslag rond en geeft een toelichting. 

De vereniging telt 175 betalende leden. De voorraad boeken en het archief-materiaal liggen 

opgeslagen bij De Koning. De voorraad boeken Nootdorps Verleden ligt opgeslagen bij 

SandeDruk. 

Het verenigingsvermogen bedraagt ruim 3.000 euro en de algemene reserve bijna 13.000 

euro. Aan contributies komt per jaar rond de 2.500 euro binnen en wij ontvangen ook donaties 

en sponsorgeld.  

Het boek “Nootdorp in de slagschaduw” is nu ook uitverkocht, evenals het Boerderijenboek. 
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Van “Nootdorps Verleden” – ingekocht 940 exemplaren – waren er eind vorig jaar 554 

verkocht. Na december nog ongeveer 200, maar de kosten zijn gedekt en de uitgave is voor 

onze vereniging geen financiële kostenpost. 

Aan sponsering is via diverse bronnen in totaal 3600 euro binnengehaald.  

De aanwezigen applaudisseren voor dit behaalde resultaat. 

 

6. Bevindingen kascommissie 

De kascommissie bestond uit Gerard Dingjan en Jan van Dijk. Gerard brengt verslag uit. 

De kascommissie heeft geconstateerd dat de jaarrekening 2021 een getrouw beeld geeft van  

de financiële positie. De uitgaven en geboekte ontvangsten berusten op deugdelijke 

bescheiden. De penningmeester heeft op deskundige wijze haar werkzaamheden verricht. De 

kascommissie stelt de ALV voor om in te stemmen met de gepresenteerde jaarrekening 2021 

en het bestuur te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid. 

  

7. Decharge bestuur  

De aanwezigen dechargeren het bestuur voor het gevoerde financiële beleid met dank aan en 

een stevig applaus voor onze zeer gewaardeerde penningmeester.  

Zij verduidelijkt de beslissing van het bestuur om geen scheiding aan te brengen tussen de 

financiën van de vereniging en die van een eventueel op te richten stichting voor het uitgeven 

van boeken, zoals was voorgesteld door de kascommissie. Het bestuur ziet hiervoor geen 

aanleiding omdat wij geen vereniging zijn met een doelstelling om winst te maken en de 

contributies voldoende zijn om de diverse activiteiten te bekostigen. Daarbij ligt het niet in de 

verwachting dat in de toekomst nog boeken zoals Boerderijen van Nootdorp en Nootdorps 

Verleden veel vaker uitgebracht worden. De kosten voor het oprichten van een Stichting en 

alle organisatorische randzaken wegen niet op tegen eventuele voordelen. 

 

8. Verkiezing nieuwe kascommissie 

In de kascommissie worden benoemd Jan van Dijk en Ton Langeveld met als reserve Bert 

Huijgen. 

 

9. Begroting 2022 

Penningmeester geeft een toelichting. Zij werkt nu met een nieuw boekhoudprogramma 

(Visma). Dit heeft onder meer het voordeel dat via de Cloud eventuele opvolgers de 

boekhouding makkelijk kunnen overnemen. Ook kunnen nu contributie-brieven worden 

aangemaakt.  

Het voorstel is om de contributie iets te verhogen aangezien onder meer de papierprijs sterk 

aan het stijgen is. De vergadering gaat akkoord met het maken van een voorstel voor de 

volgende jaarvergadering om de contributie eventueel te verhogen met 2 of 2,50 euro indien  

de cijfers van 2022 hiertoe aanleiding geven. De Nieuwsbrieven worden rondgebracht door de 

voorzitter, hetgeen een enorme besparing op portokosten betekent. Hij krijgt hiervoor een 

welverdiend applaus. 

De vergadering keurt de begroting goed, die wordt vastgesteld.  

 

10. Verkiezing bestuur 

Voorzitter Henk Rolvink is aftredend en herkiesbaar. Hij wordt met applaus herkozen. Hij 

bedankt voor het vertrouwen en merkt op dat Noitdorpsche Historiën de afgelopen 20 jaar een 

mooie vereniging is geworden.  

Het bestuur is verheugd dat in Nelly van Wijk-Mooijman een opvolgster is gevonden voor de 

huidige secretaris, die volgend jaar gaat aftreden. 
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11. Activiteiten werkgroepen, waaronder het organiseren van lezingen, wandelingen enz. 

Er zijn al diverse wandelingen gepland, zoals op 9 april met vrijwilligers van de 

IJsvereniging, op 2 juni met de SWOP (de beeldenroute) en er is onlangs een nieuwe 

wandeling beschreven met een route langs belangrijke locaties uit de 2de wereldoorlog, 

samengesteld door Bert Huijgen en Noud Janssen. Eerdaags komt deze wandeling ook op 

onze website te staan.  

Er zijn plannen voor het houden van orgelconcerten in het najaar in de Dorpskerk waar één 

van de mooiste barokorgels van ons land staat. 

Voorts wordt gedacht aan het plaatsen van borden met tekst bij bepaalde historische panden, 

zoals Eetcafé 1837. Wellicht wil de ANWB dit sponseren. 

Het bestuur heeft kennis gemaakt met de nieuwe burgemeester, die graag elk jaar een “up 

date” wil. Hij is van plan de historische wandeling te maken. 

Er zijn vrijwilligers bereid gevonden om de foto’s die bij van drukkerij Van de Sande liggen 

te sorteren en de interviews te inventariseren, die ooit in de Eendracht stonden. 

Dit zijn Jolanda van de Sande, Gerry Buursink en Nelly van Wijk. Meer vrijwilligers zijn 

welkom. Het plan om deze foto’s in CulturA ten toon te stellen en op die manier gegevens te 

verzamelen is door corona niet doorgegaan, maar staat nog op de agenda. 

De website wordt door Henk bijgehouden en uitgebreid. 

De jaarmarkt is op 2 juli; vrijwilligers om te helpen zijn welkom. 

 

12. Toekomstplannen, waaronder de uitgave van een boek over tuinderijen 

Willem Janssen is begonnen met het interviewen van tuinders. Henk maakt dan tevens foto’s. 

Er is nog heel veel tijd nodig, dus besluiten rond een eventuele uitgave hoeven nu nog niet 

genomen te worden. Deze zomer gaan Henk en Willem overleggen. Het is de bedoeling dat de 

tuinders zelf ook als sponsor optreden; dit zou ook promotie van hun bedrijf betekenen. In het 

najaar wordt een bijeenkomst voor de tuinders gehouden. Er komen ongeveer 30 

tuindersfamilies voor in aanmerking. 

 

13. Een Historisch Informatie Punt en foto-expositie in CulturA & Zo 

In de bibliotheek in Pijnacker is wel een Historisch Informatie Punt (HIP), maar in Nootdorp 

lukt het maar niet om dit van de grond te krijgen. Het is niet erg duidelijk wie hier nu over 

gaat. Zeer vermoedelijk bibliotheek Oostland.  

 

14. Rondvraag 

Naar aanleiding van diverse vragen: 

Mochten we weer lezingen gaan houden, dan is het de bedoeling dat niet-leden een 

toegangsprijs betalen, want er zullen meer kosten aan verbonden zijn dan vroeger het geval 

was, toen de bibliotheek hand- en spandiensten verrichtte.  

Er zijn diverse raadsleden lid van onze vereniging. Bestuur gaat contact opnemen met de 

nieuwe raadsleden. Tot nog toe leefde cultuur niet erg bij het gemeentebestuur, maar wellicht 

wordt dat nu iets beter. Het is al opmerkelijk dat onze vereniging als culturele instelling bij de 

5 (van de 29 aanmeldingen) genomineerden behoorde voor de vrijwilligersprijs. 

Voor sponsoring zullen ook andere bedrijven worden benaderd. 

Er wordt betwijfeld of een tuindersboek genoeg belangstelling zal trekken en aantrekkelijk en 

interessant genoeg zal zijn, ook voor wat foto’s betreft. Dit heeft zeker de aandacht van het 

bestuur. 

Films met straatbeelden van vroeger zijn altijd welkom. 

Het kan zijn dat de Koninklijke Bibliotheek alle Eendrachten heeft, wellicht zelfs digitaal. 
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15. Sluiting 

Nadat de vergadering om 21.30 gesloten was bleven velen nog geruime tijd de stapels foto’s 

van drukkerij Van de Sande bekijken. 

Er werden heel wat personen herkend en gebeurtenissen opgesomd, die achterop de foto’s zijn 

genoteerd. Al met al een geanimeerde afsluiting van deze – voor onze maatstaven – druk 

bezochte ledenvergadering.  

                                                                                          Nootdorp, april 2022,   Ninon Vis                                                                                              


